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 Vážení a milí přátelé, omluvte mne, že v tuto chvíli nejsem s Vámi, ač bych si to tolik přál.
 Ostatně, jsem jen jednou cihlou z té mohutné stavby, která může být příkladem nejen 
ostatním českým ale i evropským městům, jak užitečná a plodná může být činnost Klubu, když se 
její členové spojí, aby vytvořili tak pestrou a hodnotnou paletu své činnosti. 
 Slyšel jsem s potěšením, že je vašim záměrem, i ve Vašem městě postavit „Lavičku Václava 
Havla“, na připomenutí těch akcí Klubu UNESCO a města Kroměříže, jež náš první porevoluční 
prezident zaštiťoval či se dokonce účastnil. Chci jen připomenout, že by to byla - nemýlím-li se - 
devátá lavička Václava Havla. Byl to vlastně nápad našeho velvyslance v USA Petra Gandaloviče, aby 
se na nějakém pamětním místě uctil uměleckým dílem odkaz demokratických ideálů, za něž Václav 
Havel bojoval. Architekt Bořek Šípek toto dílo vytvořil: Židle a stolek jako výraz přátelského dialogu, 
lípa uprostřed - náš  národní symbol. Toto dílo se poprvé objevilo v říjnu 2013 v Georgetownské 
univerzitě, poté v Evropě v dublinském parku Sv. Petra,  následovala Barcelona, Maltézské náměstí 
v Praze, areál Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích, benátský ostrov San Servolo, Hradec 
Králové a areál pardubické univerzity. (Dodáváme, že v posledních dnech v Liberci), Kroměříž by 
byla tedy v pořadí devátým místem (nyní již 10). 
   

Lavička by mohla být inspirací k posezení pro všechny, kteří si přejí dialog, sdílení, ať už mají 
vlasy postříbřené, či naopak se pyšní bujnou hřívou.  
 V každém případě přeji vašemu počínání hodně zdaru a v práci ještě více pohody a k tomu 
nechť také přispěje na závěr mého povídání nezbytný přípitek. 
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